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KASITIE RY:N – RIKSÅTTAN RF:N HALLITUKSEN KOKOUS

Aika: Tiistai 17.6.2008, klo 13.01–13.45

Paikka: Keski-Pohjanmaan liitto, Kokkola

Läsnä:

Varsinaiset jäsenet: Varajäsenet:
Altti Seikkula, puheenjohtaja,
Keski-Pohjanmaan liitto

Roy Sabel, Keski-Pohjanmaan liitto

Jukka Alkio, Varsinais-Suomen liitto,
Laitilan kaupunki

Lauri Palmunen, Varsinais-Suomen liitto

Hannu Rämö, Nousiaisten kunta Eero Kiiski, Mynämäen kunta
Mikko Hatanpää, Satakuntaliitto Kimmo Varjo, Satakuntaliitto
Hannu Lahtinen, Rauman kaupunki Juhani Saarikoski, Satakunnan kauppakamari
Heimo Karihtala, Raahen kaupunki Hannu Pyykönen, Raahen kaupunki
Raili Myllylä, Kalajoen kaupunki Jouni Jyrinki, Kalajoen kaupunki
Eino Pihakari, Kokkolan kaupunki Erkki Hirsimäki, Himangan kunta
Allan Blom, Pohjanmaan liitto Saini Heikkuri-Alborzi, Pohjanmaan liitto
Hans Ingvesgård, Kristiinankaupunki Kjell Heir, Oravaisten kunta
Tuomo Palokangas, Pohjois-Pohjanmaan liitto Pentti Simojoki, Siika-Pyhäjokialueen liitto
Veli Nummela, Teuvan kunta Jari Kallio, Teuvan kunta
Bengt Jansson, Pohjanmaan kauppakamari Juha Häkkinen, Pohjanmaan kauppakamari
Jussi Rämet, Keski-Pohjanmaan liitto, sihteeri

1.    Kokouksen avaus
Yhdistyksen varapuheenjohtaja Allan Blom toimi kokouksen puheenjohtajana. Hän avasi
kokouksen kello 13.01 ja toivotti yhdistyksen hallituksen jäsenet tervetulleiksi kokoukseen.

2. Todetaan läsnäolijat, kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus
Puheenjohtaja totesi läsnäolijat. Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Kokouksen järjestäytyminen
Pöytäkirjantarkastajiksi valittiin Bengt Jansson ja Eino Pihakari.

4. Asialistan hyväksyminen
Hyväksyttiin lähetetty asialista kokouksen asialistaksi.

5. Keskustelu valtatien 8 / E8-tien edunvalvonnasta ja toimenpiteistä vuonna 2008
Keskusteltiin valtatien 8 / E8-tien edunvalvonnasta. Keskeisiä tavoitteita vuodelle 2008
ovat:
- valtatien 8 / E8-tien sisällyttäminen LVM:n esitykseen TEN-verkosta. Aihe on tällä
hetkellä ajankohtainen ja tärkeä, koska verkkoa tarkistetaan vuonna 2010. LVM:n luonnos
TEN-verkon suuntaviivoista on lausunnolla 15.8.2008 mennessä.
- valtatien 8 kehittäminen liikennepoliittisessa selonteossa mainituilla yhteysväleillä sekä
koko välillä Turku–Oulu. Keskeinen perustelu kansallisesti on vahva elinkeinoelämä ja
satamien toimintaedellytysten kehittäminen.
- kunnat ovat sitoutuneet, myös rahoitusjärjestelyihin, valtatien 8 kehittämiseksi

Tarkennettiin toiminta- ja taloussuunnitelmaa, maininnalla Pohjanmaan kauppakamarin
liikennepäivästä ja seminaarin alustavasta ajankohdasta (liite 1).
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6. Vuosikokouksen asiat
Käytiin läpi vuosikokouksen asialista. Päätettiin:
- tehdä 50 euron tasokorotus yhdistyksen jasenmaksuihin (ks. liite 1)
- keskusteltiin hallituksen jäsenten nimeämisistä ja puheenjohtajuudesta. Keski-
Pohjanmaan liitto on toiminut kaksi vuotta puheenjohtajana, alun perin sovittiin, että
puheenjohtajuus kiertää maakunnan liittojen välillä. Nyt vuorossa Pohjanmaan liitto.
- Kokkolan kaupunki vastaa jatkossakin kirjanpidosta ja eräistä hallinnollisista tehtävistä
(mm. kotisivujen ylläpidosta ja päivittämisestä).

7. Kokouksen päätös
Päätettiin kokous kello 13.45

Allan Blom Jussi Rämet
puheenjohtaja sihteeri

Muistion tarkastajat:

 Bengt Jansson Eino Pihakari




